

藝術總監：王添強

戲偶兒童劇

吱吱喳喳 Ji Ji Ja Ja 合唱團



18/6 - 2/7/2023

荃灣大會堂文娛廳
Tsuen Wan Town Hall Cultural Activities Hall

粵語演出
In Cantonese

門票正價：\$185
Standard Price

門票現正在城市售票網發售
Tickets now available at URBIX

主辦：
Presented by



荃灣大會堂
Tsuen Wan
Town Hall



明日藝術教育機構
Ming Ri Institute For Arts Education



2742 2966
www.mingri.org.hk

迎難而上，森林大合唱！

天生愛歌唱的小鳥組成吱吱喳喳合唱團。

小鳥一家剛移民到新森林，小鳥想用歌聲跟鄰居打招呼，怎料鄰居大發脾氣。之後，更來了意想不到的天災。森林如何從惡言惡語的暴躁氣氛變回和諧合唱的世界呢？

吱吱喳喳 合唱團



製作團隊

藝術總監/導演

王添強

作曲

林志權

編劇

關頌陽

創作演員

吳鳳鳴

原創故事/插畫

林穎詩

梁文穎

舞台監督

何月桂

黃泊濤

執行監製

鄧艷蘭

適合3歲或以上的觀眾



演出長約60分鐘，不設中場休息

一人一票，幼兒不論年齡亦須購票入場

另設學校/團體專場，歡迎致電查詢

六 Sat	日 Sun
	18/6 ◆
24/6 ■	25/6 ◆ ●
1/7 ◆ ■	2/7 ◆

◆ 11:00am ● 3:00pm ■ 5:00pm

親子套票優惠：同時購買同一劇目正價門票及學生票，正價門票可享八折優惠

Family Package: Enjoy 20% off on standard ticket(s) for purchase of at least 1 standard ticket and 1 student ticket of the same programme

其他優惠：全日制、殘疾人士及看護人、六十歲以上長者及綜合社會保障援助受惠人士半價優惠

Other ticket discounts: Enjoy 50% off for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder and CSSA recipients

各項門票優惠不能同時使用

Patrons can enjoy only one of the above discount schemes for each ticket

活動舉辦場地的管理人有權不讓遲到者入場，亦有權決定遲到者的入場時間及方式。

The management of the venue where the event takes place reserves the right to refuse admission by any late-comers to the event.

The management also reserves the right to determine the time at which and the manner in which late-comers are to be permitted.



電話購票 Telephone Booking 3166 1288 (10am - 8pm)

票務查詢及客戶服務 Ticketing Enquiries and Customer Service 3166 1100 (10am - 8pm)

網上購票 Internet Booking www.urbtix.hk

節目查詢 Programme Enquiries 2742 2966 (10am - 6pm)

如遇特殊情况，主辦機構保留更換節目及表演者的權利

The presenter reserves the right to change the programme or artists should unavoidable circumstances make it necessary.



流動購票應用程式：URBTIX (Android及iPhone/iPad版)
Mobile App: URB TIX (Android & iPhone/iPad versions)

www.mingri.org.hk



明日藝術教育機構
Ming Ri Institute For Arts Education

